
Če bo šlo vse po sreči, nam bo za Vse svet
nike zasvetila elektrika. Prva dela so v naj
lepšem teku. Blizu železniške postaje že sta
vijo transformator, na vseh koncih in krajih 
kopljejo jame in stavijo drogove za krajevno 
omrežje, tudi »Fala«, ki bo dala tok, je že 
začela z odcepom od glavnega voda do trans
formatorja. Hišni posestniki že pridno dajejo 
svoje deleže za omrežje in sklepajo pogodbe 
z elektrotehniki za hišno napeljavo, v neka
terih hišah se že sliši pridno klepanje in na
bijanje ter vrtanje. Slišimo, da se vodijo po
gajanja tudi za napeljavo elektrike v župno 
cerkev. Tu so mnenja deljena. Nekateri bi se 
radi zadovoljili z najpriprostejšo napeljavo, 
drugi spet svetujejo, da se napravi kaj po
štenega in lepega, kot se pač spodobi za hišo 
božjo, posebno v fari, ki je pred štirimi leti 
praznovala že 700 letnico obstoja. Upamo, da 
bodo zmagali oni, ki žele lepše in večje nape
ljave. Če se že enkrat nekaj dela, je bolje in 
ceneje, da se takrat temeljito naredi, kot pa 
pozneje še enkrat flikari. 

Dve veliki deli 
(Poročilo od Velike Nedelje) 

Kdor je bil priča dolgotrajnih pogajanj in 
naporov, da se je vsa stvar spravila z mrtve 
točke in postala zdaj dejstvo, ta zna ceniti 
trud, vztrajnost in nepopustljivost nekaterih 
mož, katerih število je zelo pičlo, ki so šli z 
vso prav trmasto doslednostjo vedno samo 
naprej. Le tako se da kaj doseči. Da so bili 
tudi tukaj majhni ljudje, ki so do zadnjega 
dvomili v uspeh ali se celo zoperstavljali in 
delo ovirali, je umevno. 

Še neko drugo večje delo se bo končalo le
tos pri nas. Kateri avtovoznik ne pozna tako 
zvanega zloglasnega mihovskega klanca? Ko
likokrat so pozimi obstajali avtomobili, po
sebno tovorni, pod klancem, ki je bil vedno, 
vsaj pozimi, ali blaten ali zmrznjen! Tudi v 
tem primeru se je posrečilo vztrajnosti in od
ločnosti nekaterih mož, da je naš minister dr. 
Miha Krek dovolil potrebni kredit za znižanje 
klanca. Delo se je začelo že lani pozimi, pa je 
skozi več zimskih mesecev počivalo zaradi 
silnega mraza, spomladi je zopet vse oživelo, 
toda neprestano deževje je delalo velike teža

ve in nove stroške. Zdaj se bliža koncu in 
upamo, da bomo vsaj čez kak mesec, če bo 
ostalo vreme ugodno, vozili po na novo ure
jeni cesti. Marsikateri dinar je zaslužilo naše 
ljudstvo, ki je res že dolgo, dolgo čakalo na 
kakšno javno delo, dokler niso prišli možje, 
ki so prešli od besed do dejanj. Naj jim bo 
izrečena zahvala za ves trud in razumevanje! 


